

Title (en)

Transport packaging

Title (de)

Transportverpackung

Title (fr)

Conditionnement de transport

Publication

EP 1145973 A1 20011017 (DE)

Application

EP 00107726 A 20000411

Priority

EP 00107726 A 20000411

Abstract (en)

[origin: US2001027931A1] A transport packing for fragile goods, particularly for supply containers for microscopic slides, comprises a columnar packing chamber formed by inner packing walls (10). The goods to be transported are accommodated in the packing chamber. Buffer spaces (12,13) formed by outer packing walls (14,16,18 and 20,22,24, respectively) are arranged adjacent the inner packing walls (10). The buffer spaces (12,13) prevent damage of the goods during transport.

Abstract (de)

Eine Transportverpackung für zerbrechliche Güter, insbesondere für Vorratsbehälter für Objekträger, weist einen säulenförmigen Verpackungsraum auf, der von inneren Verpackungswänden (10) gebildet ist. In dem Verpackungsraum werden die zu transportierenden Güter untergebracht. An die inneren Verpackungswände (10) schließen sich Pufferräume (12,14) an, die von äußeren Verpackungswänden (14,16,18) bzw. (20,22,24) gebildet sind. Durch die Pufferräume (12,14) ist ein Beschädigen des in dem Verpackungsraum befindlichen Gutes beim Transport vermieden. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/32; B65D 81/05

IPC 8 full level

B65D 5/32 (2006.01); B65D 81/05 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 5/32 (2013.01 - EP US); B65D 81/05 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 29604603 U1 19960509 - EDELMANN CARL GMBH [DE], et al
- [X] FR 928395 A 19471126
- [A] FR 2751308 A1 19980123 - KAYSERSBERG PACKAGING SA [FR]
- [A] GB 562770 A 19440714 - SMITH & SONS LTD S, et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1145973 A1 20011017; US 2001027931 A1 20011011

DOCDB simple family (application)

EP 00107726 A 20000411; US 82881701 A 20010410